



ALA-TOO
INTERNATIONAL
UNIVERSITY



TOP 5 REASONS TO STUDY AT **DMCD**

Digital Media, Communication,
and Design Program at AIU
(Journalism)



- 01 ➤ At **AIU DMCD**, creative digital media is the lens through which we explore the world around us.
A distinctive feature of our training is interdisciplinary. The modern digital media landscape is a whole new dynamic interconnected with real life to such an extent that it is difficult to distinguish the lines between the illusion of the digital world and reality.
- 02 ➤
- 03 ➤ Here you can explore your interests and shape your skills in digital and social media, immersive and data journalism, radio and television, film, public relations, marketing, strategic communication, and design.
- 04 ➤ Supervised by academics, successful practitioners, and technical staff, you will graduate with a portfolio of work in the digital media and communication industry as well as compelling internships in local, national, and overseas settings.
- 05 ➤ Studying **Digital Media, Communication, and Design** at the AIU gives you access to a broad range of exciting careers in today's media-driven world.

Your Future Careers in Digital Media, Communication, and Design




The DMCD major will provide you with practical and theoretical knowledge, preparing you to be an effective digital media specialist and communicator: journalist, data journalist, correspondent, TV and radio host, public relations specialist, pr-manager, pr-director, marketer, sound designer, publisher, production editor, TV presenter, camera editor, digital media content creator, SMM-specialist, videographer, graphic designer, web designer/developer, etc.

Ala-Too International University

Ankara Street 1/8, Tunguch, 720048, Bishkek, Kyrgyz Republic
Tel: +996 (312) 631425 whatsapp: 0555 82 00 00
Fax: +996 (312) 630409
E-mail: info@alatoou.edu.kg



www.journalism.alatoo.edu.kg



ТОП 5 ПРИЧИН, ПОЧЕМУ ВАМ СТОИТ УЧИТЬСЯ НА ПРОГРАММЕ ЦИФРОВЫЕ МЕДИА, КОММУНИКАЦИИ И ДИЗАЙН

(Журналистика)



БУДУЩАЯ ПРОФЕССИЯ

Вот перечень должностей, которые занимают выпускники нашей программы: журналист, дата-журналист, корреспондент, ведущий теле- и радиопередач, специалист по связям с общественностью, рг-менеджер, рг-директор, маркетолог, программист-разработчик, звуковой дизайнер, издатель, выпускающий редактор, телеведущий, оператор-монтажер, создатель медиаконтента, специалист по работе с smm, видеограф, графический дизайнер, web-дизайнер/разработчик и т.д.

- 01 ➤ Изучение журналистики, цифровых медиа и коммуникаций в AIU дает вам доступ к широкому спектру интересных и востребованных профессий, которые сегодня невозможно представить без медиауправления и дизайна.
- 02 ➤ Отличительная черта нашего обучения – междисциплинарность.
- 03 ➤ Эта специальность предоставит вам практические и теоретические знания.
- 04 ➤ Под руководством успешных преподавателей-практиков, технических специалистов и профессоров вы окончите обучение с готовым портфолио.
- 05 ➤ А также сможете пройти стажировку в известных национальных и зарубежных организациях.

Международный университет Ала-Тоо
ул.Анкара 1/8, Тунгуч, 720048, Бишкек, Кыргызстан
Тел: +996 (312) 631425 whatsapp: 0555 82 00 00
Факс: +996 (312) 630409
E-mail: info@alatoos.edu.kg

